
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI RADY OSIEDLA GOLĘCINO GOCŁAW ZA 2015 ROK

Prace w Radzie Osiedla do Kwietnia 2015 prowadziliśmy w niezmienionym składzie:

Zarząd:
1. IWONA POMASKA — przewodnicząca
2. ROBERT SUTARCZYK— wiceprzewodniczący
3. WIESŁAWA ELIKS —skarbnik
4. MARLENA BUKAŁA — sekretarz 
5. BRONISŁAW WOSZCZYŃSKI — członek zarządu

Pozostali członkowie Rady Osiedla:
6. ANNA POMASKA 
7. GRAZYNA RESKA 
8. JUSTYNA LEŚNIOWSKA
9. ANDRZEJ GUNIA
10. MARZENA JAROMIRSKA
11. MARIOLA KOMARAŃSKA
12. STANISŁAW MIGACZ
13. WIESŁAWA NOWICKA
14. WIESŁAW POSŁUSZNY
15. URSZULA REKOWSKA

Prace w Radzie Osiedla od 25 Maja 2015 prowadziliśmy w nowo wybranym składzie:
Zarząd:

1. IWONA POMASKA – przewodnicząca
2. BRONISŁAW WOSZCZYŃSKI – wiceprzewodniczący
3. WIESŁAWA ELIKS – skarbnik
4. MARLENA BUKAŁA – sekretarz
5. PAWEŁ KĘDZIOR – członek zarządu

Pozostali członkowie Rady Osiedla :
6. ANDRZEJ GUNIA
7. STANISŁAW MIGACZ
8. WIESŁAWA NOWICKA
9. SYLWIA PIEKART
10. KRYSTYNA PIWOWARSKA
11. ANNA POMASKA
12. WIESŁAW POSŁUSZNY
13. AGNIESZKA TUCHOLSKA
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Przez cały rok 2015 w każdy wtorek w godzinach od godz. 18.00 do 19.00 przedstawiciele 
Rady  pełnili  dyżury  podczas  których  mieszkańcy  osiedla  zgłaszali  wnioski  
i  skargi  dotyczące  porządku  na  osiedlu,  bezpieczeństwa  oraz  propozycje  inwestycji.  
W dyżurach uczestniczyli  przedstawiciele Straży Miejskiej   i  Policji  którym przekazywano  
na bieżąco sprawy porządkowe - zgłoszone przez mieszkańców.

Dyżurów było – 12
Zebrań Rady Osiedla – 2
Podjętych uchwał – 3

Nowo wybrana Rada od Maja 2015r. odbyła
       Dyżurów było – 21
       Zebrań Rady Osiedla – 8
       Podjętych uchwał - 20

W styczniu Rada Osiedla wspomogła Szkołę Podstawową nr 14 w organizacji aukcji WOŚP.
W  ramach  „Konkursu  Inicjatyw  Rad  Osiedli  2015  ogłoszonego  przez  Komisję  .Zgłoszono 
projekty  z  których  wprowadzono  w życie  możliwość  zakupu  stołu  zewnętrznego  do ping 
ponga który umieściliśmy na orliku przy ulicy Paproci.
Wsparliśmy finansowo organizację przez SP14 festynu z okazji Dnia Dziecka.

− Do Wieloletniego planu inwestycyjnego zgłosiliśmy  projekty: 
-  remont schodów od ul. Zielnej do ul. Koszalińskiej
- zagospodarowanie terenu na Wzgórzu Kupały
- rowerowy plac zabaw
- remonty ulic
- remonty kanalizacji, udrożnienie studzienek burzowych
-zagospodarowanie skweru na rogu Światowida i ul. Strzałowskiej (parking)

25  maja  gościliśmy  w  RO  Panią  Dyrektor  BRM  Annę  Bartczak  i  Przedstawiciela  Komisji 
Wyborczej Pana Dawida Krystka – ślubowanie nowo wybranej Rady
We wrześniu odbył się festyn z okazji zakończenia lata na Placu Koczego.
Zorganizowaliśmy wigilię w SP14 dzięki środkom przekazanym z Urzędu Miasta
Zorganizowaliśmy Mikołajki dla naszych najmłodszych mieszkańców – słodki poczęstunek od 
Mikołaja.

Koszenie trawy i sprzątanie na wskazanych przez nas terenach.
Zorganizowanie dwóch Mini Turniejów Piłki Nożnej dla Old Bojów na Orliku przy SP 14 i na 
Orliku Paprotka
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W  ciągu  całego  roku  Rada  interweniowała  i  monitowała  w  sprawach  najważniejszych  
dla mieszkańców osiedla. W miarę kompetencji interweniowano u odpowiednich instytucji  
i  służb  miasta  oraz  przekazywano  informacje  uzyskane  od  mieszkańców  dotyczące 
następujących spraw:

− sprzątanie osiedla,
− poprawa bezpieczeństwa i estetyki osiedla,
− budowa, utwardzanie i remonty bieżące chodników i ulic,
− oświetlenie ulic,
− uszkodzone włazy do studzienek kanalizacyjnych,
− dzikie wysypiska śmieci,
− nadmierna prędkość samochodów przejeżdżających przez osiedle,
− zapewnienie uczniom SP 14 bezpieczeństwa w drodze do i ze szkoły, 
− ustawienie pojemników do segregacji odpadów,
− ustawienie koszy na odzież używaną,
− zagospodarowanie terenu na Wzgórzu Kupały
− postawienie wiat na przystankach linii autobusów 58 i 59
− posadzenie krokusów na Osiedlu

W każdy drugi wtorek miesiąca odbywały się zebrania Zarządu Rady Osiedla, ponadto  
co najmniej raz w miesiącu odbywało się posiedzenie całej Rady. Omawiano sprawy związane 
z:

− przyjęciem planu budżetu rady osiedla na 2016 r.,
− przygotowaniem  założeń  do  zadań  inwestycyjnych  niezbędnych  do  wykonania  

na  terenie  naszych  osiedli  oraz  opiniowanie  założeń  do  Wieloletniego  Planu 
Inwestycyjnego Gminy Miasta Szczecin,

− sprawami  bieżącymi  (organizacja  festynów,  przyjmowanie  mieszkańców, 
rozpatrywanie wpływających spraw, wniosków i problemów mieszkańców),

− opiniowaniem wniosków lokalizacyjnych,
− ścisłą  współpracą  ze  strażą  miejską  i  policją  (w  tym  stała  współpraca  i  spotkania 

robocze z dzielnicowym w siedzibie rady),
− zgłaszaniem projektów do konkursu Komisji ds. Inicjatyw Społecznych.

W  roku  2015  na  terenie  osiedla  zrealizowano  (realizuje  się)  następujące  inwestycje, 
działania:

− posprzątanie terenu teren na rogu ul Marzanny i ul Strzałowskiej,
− posprzątanie terenu wzdłuż ul. Światowida,
− utwardzenie i postawienie oświetlenia na siłowni przy Placu Koczego
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W zakresie kultury, wypoczynku i sportu Rada Osiedla w roku 2015 zorganizowała:
− spotkanie Wigilijne dla mieszkańców Osiedla,
− współorganizowano Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy,
− w  okresie  przedświątecznym  zorganizowano  wizytę  Mikołaja  w  placówkach 

środowiskowych.

Przez cały rok 2015 Rada Osiedla składała wnioski  o umieszczenie w budżecie Miasta 
Szczecin następujących inwestycji:

− modernizacje  ulic:  Krzemienieckiej,  Dębogórskiej,  Wiszesława,  Strzałowskiej, 
Światowida, Lipowej, Kolskiej, Koszalińskiej, Świętojańskiej, 

− rewitalizacja terenów zielonych znajdujących się na terenie Osiedla,
− budowę  parkingu  przy  ul.  Strzałowskiej  w  okolicy  Szkoły  Podstawowej  nr  14  

i Przychodni medycyny rodzinnej Nasz Doktor.
Ponadto  w  roku  2015  Rada  Osiedla  wnioskowała  w  sprawie  remontów  kapitalnych  

i modernizacja kamienic oraz budowa infrastruktury rekreacyjno — sportowej.

Podsumowując  działalność  Rady  Osiedla  w  roku  2015  skupiała  się  na  pomocy  
w rozwiązywaniu bieżących problemów mieszkańców osiedla,  pośredniczeniu w kontakcie 
mieszkańców  z  jednostkami  Miasta  oraz  poprawie  infrastruktury  osiedla  ze  szczególnym 
uwzględnieniem poprawy stanu dróg, chodników i budynków. 
Dodatkowo podjęto działania zmierzające do poprawy porządku i bezpieczeństwa na terenie 
Osiedla w tym likwidacji istniejących dzikich wysypisk śmieci i zapobieganiu powstawania no-
wych  oraz  likwidacji  miejsc  „na  świeżym  powietrzu”  będących  miejscami  spotkań  osób 
pijących alkohol. Ponadto Rada Osiedla celem integracji lokalnej społeczności organizowała 
festyny oraz inne okolicznościowe spotkania mieszkańców.

PRZEWODNICZĄCY RADY OSIEDLA SKARBNIK RADY OSIEDLA

Pomaska Iwona Eliks Wiesława
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